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Protokół nr 32/23 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 11 grudnia 2023 roku 

 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji.  
 

W dniu  11 grudnia 2023 roku o godzinie 11:00  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad komisji, powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
– Panią  Martę Prylińską.  
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził,  że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 9  punktów w brzmieniu :  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 31/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

28 listopada 2023 roku. 



5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.  

6. Informacja w zakresie wykorzystania środków zewnętrznych w celu podniesienia 
efektywności kształcenia – udział w projektach unijnych w roku szkolnym 2022/2023.  

7. Informacja o wynikach rekrutacji z uwzględnieniem liczby uczniów zamieszkałych 
poza powiatem włocławskim.  

8. Sprawy różne.  
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

4. Przyjęcie protokołu nr 31/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z  dnia 
28 listopada  2023 roku.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 31/23 z dnia 28 listopada 2023 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał,  kto jest za przyjęciem protokołu nr 31/23  z dnia  
28  listopada  2023 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 31/23  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia 28  listopada  2023 r.  
 
5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.  
 

Przewodniczący Komisji – poprosił  Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że  musi być 
wprowadzony jeszcze jeden zapis w tym programie współpracy w związku z tym, że w tym 
roku również odbywa się konkurs na powierzenie zadań Domowi Pomocy Społecznej. Ten 
konkurs właśnie jest ogłoszony i trwa. W piątek będzie rozstrzygnięcie. W związku z tym, w 
programie współpracy z organizacjami pozarządowymi musimy zrobić dodatkowy zapis 
odnośnie właśnie tych zadań.  
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.  

  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego „Programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
6. Informacja w zakresie wykorzystania środków zewnętrznych w celu podniesienia 

efektywności kształcenia – udział w projektach unijnych w roku szkolnym 2022/2023.  
 

Przewodniczący Komisji – poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o  przedstawienie informacji.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  - powiedziała, że w zeszłym roku 
szkolnym, przede wszystkim, jeżeli chodzi o wykorzystanie środków, to nasze szkoły 
korzystały z wyjazdów zagranicznych. Główne kierunki to Litwa,  Włochy i Grecja, 
Erazmus+ były realizowane właśnie w tych krajach. Zespół Powiatowe Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu odbywało praktyki zawodowe we Włoszech. 
Natomiast wyjazdy kulturowe odbywały się właśnie na Litwie i w Grecji. Dodatkowo  
również dopisałyśmy do tej informacji  program Poznaj Polskę realizowany w  zeszłym roku. 
I tutaj też szkoły, które się zgłosiły, którym udało się, bo to nie była  łatwa sprawa, bo tam 
było okienko, że tak powiem, pojawiało się o godzinie dziesiątej i trzeba było szybciutko 
składać wnioski, żeby można było wziąć udział w tym projekcie. Te szkoły się 
zakwalifikowały, udało im się również zorganizować wycieczki na terenie kraju. Dodatkową 
rzeczą, która została też w zeszłym roku wykorzystana i zrealizowana, to jest aktywna tablica 
i zakup czterech monitorów w Zespole  Szkół  w Lubrańcu. To była jedna szkoła,  która do tej 
pory nie korzystała z tego programu. W zeszłym roku się udało i również zostało to 
zrealizowane. To jest aktywna tablica i zakup czterech monitorów w Zespole Szkół  w 
Lubrańcu. To była jedna szkoła , która do tej pory nie korzystała z tego programu. W zeszłym 
roku się udało i również zostało to zrealizowane. 
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem informacji  i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Komisji stwierdził,  że 
komisja przyjęła  Informację  w zakresie wykorzystania środków zewnętrznych w celu 
podniesienia efektywności kształcenia – udział w projektach unijnych w roku szkolnym 
2022/2023.  
Informacja w zakresie wykorzystania środków zewnętrznych w celu podniesienia 
efektywności  kształcenia – udział w projektach unijnych w roku szkolnym 2022/2023 
stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu.  
 

7.  Informacja o wynikach rekrutacji z uwzględnieniem liczby uczniów zamieszkałych 
poza powiatem włocławskim.  

 



Przewodniczący Komisji – powiedział, że jest to informacja prosta i czytelna, także 
ewentualnie,  jeżeli macie Państwo jakieś pytania to bardzo proszę. 
Radny  Wojciech Rudziński – zadał pytanie, czy  te dane  są na dzień 1września? I czy  
czy powiat prowadzi informacje, ile uczniów w szkołach podstawowych  jest w ostatnich  
klasach? Czy można zrobić symulację, jaki procent szkół podstawowych  na terenie powiatu 
idzie do szkół powiatowych? 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych -  powiedziała, że te dane na pewno są 
zamieszczone w SIO bo wszystkie dane są na bieżąco zamieszczane do systemu informacji 
oświatowej. To jest w ogóle wynik rekrutacji, oczywiście jeżeli były  jakieś przyniesienia w 
trakcie, już po pierwszym września, to też ta informacja to uwzględnia, ale to są pojedyncze 
przypadki, kiedy rzeczywiście ktoś dochodzi w trakcie roku. 
Nie prowadzimy, nie robimy takiego rozeznania, ile jest uczniów  kończących klasy 8 na terenie 
powiatu  włocławskiego. Może  rzeczywiście dawałoby to jakiś obraz, ale to też nie do końca, 
tak naprawdę, bo trzeba pamiętać, że z gminy  Fabianki nigdy młodzież  nie będzie dojeżdżała  
do naszych szkół powiatowych, bo po prostu to się nikomu nie będzie ani kalkulowało.  
Radny  Wojciech Rudziński – powiedział, że przyszły rok będzie trochę inny, szczególnie 
w szkołach podstawowych, w ostatniej klasie  jest połowę  rocznika i żeby się  przygotować, 
bo wszyscy wiedzą, że będzie o połowę  mniejszy nabór. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - powiedziała, że zdaje sobie z tego  
sprawę, to był ostatni  rocznik, który szedł podwójnie i tutaj ten kolejny rocznik będzie na 
pewno dużo niższy. Później te roczniki będą szły normalnym tokiem przez system edukacji. 
Też trzeba brać pod uwagę to, że dzieci nie przybywa, tylko jest mniej, więc będziemy 
reagować na to, co zastaniemy.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że blisko jedna trzecia, naborów w tym roku to są 
uczniowie spoza powiatu włocławskiego i też nie mamy tam ewentualnie podglądu do tych 
szkół, ile jest  uczniów w klasach 8.  Jest ciężko, w związku z tym, wyszacować ile tych 
uczniów z  klas ostatnich będzie chciało przyjść do naszych  szkół powiatowych.  
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący zapytał członków komisji, kto jest za 
przyjęciem  Informacji  o wynikach rekrutacji z uwzględnieniem liczby uczniów zamieszkałych 
poza powiatem włocławskim.  
 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację o wynikach rekrutacji z uwzględnieniem liczby uczniów zamieszkałych 
poza powiatem włocławskim.  
Informacja o wynikach rekrutacji z uwzględnieniem liczby uczniów zamieszkałych poza 
powiatem włocławskim stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu.  
 
8. Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Komisji -  zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie? Nie było żadnych głosów.  
 
 
 
 



9. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  w dniu 
11 grudnia 2023 roku o godzinie 11:20  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 
        

       
                    Przewodniczący Komisji  

                                 Edukacji, Kultury i Sportu 
 
                 Karol Matusiak  

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
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